
PROTOKÓŁ Nr  24, 51/18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej z Komisją Rozwoju Rady Miejskiej
w Augustowie 

z dnia 8 maja 2018 r.

W posiedzeniu  Komisji  Uzdrowiskowej   udział  wzięło  5  członków  –  lista  obecności
w załączeniu,
W  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju  udział  wzięło  10  członków  –  lista  obecności
w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:

- lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego

„Zakłady tytoniowe”.
2. Sprawy różne.



2

Wspólne  posiedzenie  Komisji  Uzdrowiskowej  z  Komisją  Rozwoju  Rady Miejskiej
w Augustowie  otworzyła  Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji
Uzdrowiskowej. Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został
przyjęty. Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad oddała głos Panu Wojciechowi
Walulikowi – Burmistrzowi Miasta /2:23/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:01/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /4:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:36/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:13/.

Ad.pkt 1
Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego
„Zakłady tytoniowe”.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  zaopiniowaniu  projektu  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Zakłady tytoniowe” /7:27/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej  udzieliła  głosu
Panu Markowi   Sadowskiemu  –  Kierownikowi  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki
i Gospodarki  Nieruchomościami z  prośbą  o  przedstawienie  projektu  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Zakłady tytoniowe” /7:27/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami omówił projekt planu /7:41/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /14:20/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /14:35/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /14:51/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /15:16/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /16:21/.

Przedstawiciel BAT /16:39/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /17:09/.
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Pan Tadeusz Jaworski – SIS Integracja /17:11/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /17:31/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /17:43/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /18:45/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /18:53/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /18:55/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /19:07/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /20:12/.

Pan Tadeusz Jaworski – SIS Integracja /20:13/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /20:53/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /21:06/.

Pan Tadeusz Jaworski – SIS Integracja /21:56/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /22:20/.

Przedstawiciel BAT /22:37/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /23:11/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /24:35/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej zapytała, kto z Państwa
Radnych, członków Komisji Uzdrowiskowej jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Zakłady  tytoniowe”.
W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  Uzdrowiskowa  projekt
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Zakłady  tytoniowe”
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /25:03/.

Pan Krzysztof Andruszkiewicz – MIKRA POINT /26:00/.

Pan  Marek  Sadowski  -  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /26:18/.
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Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju zapytał, kto z Państwa Radnych,
członków  Komisji  Rozwoju  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Zakłady  tytoniowe”.  W  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  Rozwoju  projekt  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Zakłady tytoniowe” zaopiniowała jednogłośnie
pozytywnie  10 głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /27:42/.

Pan Robert Kozłowski – BAT Polska /28:26/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /28:59/.

Ad. pkt 2
Sprawy różne.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawom różnym /29:23/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej  poinformowała,
że Komisja  Uzdrowiskowa i  Komisja  Rozwoju  przystąpią  obecnie  do  realizacji  punktu  2
porządku obrad, którym są sprawy różne. Otworzyła dyskusję /29:23/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /29:39/.

Pan  Piotr  Piłasiewicz  –  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju poinformował,
że w „sprawach różnych” był zaplanowany jeszcze jeden temat dotyczący sytuacji związanej
z zaśmieceniem  miasta,  szczególnie  po  weekendzie  majowym,  usuwania  śmieci
ze śmietników  osiedlowych  i  ulic.  Sprawa  była  poruszana  na  poprzedniej  sesji  Rady
Miejskiej,  ale  zabrakło  przedstawiciela  Spółki,  żeby mogła  być  omówiona.  W związku z
powyższym  zaprosił  na dzisiejsze  posiedzenie  Komisji  Pana  Dariusza  Iwanowicza  –
Prokurenta, Głównego Księgowego PT ”Necko” Sp. z o.o., któremu udzielił głosu /29:57/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /30:42/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /35:33/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /35:39/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /35:40/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /35:44/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /35:47/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /35:48/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /35:57/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /36:07/.
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /37:29/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /37:36/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /40:14/.

Pan Wojciech Waszkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /40:50/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /41:38/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /44:00/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /44:02/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /44:26/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /45:01/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /45:14/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /45:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:03/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /46:05/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /46:57/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /47:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:23/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /49:04/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /50:34/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /51:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /51:31/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /53:27/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /53:30/.
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Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:03:22/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:03:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:03:41/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:05:59/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:06:02/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:09:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09:48/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /1:10:34/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:11:01/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:15:08/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  zgłosiła  wniosek  o  udzielenie  informacji  przez
Pana Burmistrza  radnym,  mieszkańcom  i  gestorom  z  branży  uzdrowiskowej,  kto  jest
koordynatorem  i  z  kim  można  kontaktować  się  w  sprawie  organizacji  Kongresu  Gmin
Uzdrowiskowych w Augustowie /1:15:24/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:16:04/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:19:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20:00/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:20:19/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:20:26/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:20:34/.

W  dyskusji  zabierały  głos  osoby  z  publiczności,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały
zarejestrowane z powodu wyłączonego mikrofonu.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:23:02/.

Pan Bogusław Falkowski – Sanatorium Pałac na wodzie /1:23:17/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:23:37/. 

Pan Wojciech Waszkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:24:11/.
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Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:24:17/.

Pan Wojciech Waszkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:24:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:24:57/.

Pan Wojciech Waszkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:25:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:13/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:27:11/.

Pan Bogusław Falkowski - Sanatorium Pałac na wodzie /1:28:36/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /1:29:36/.

Pan Bogusław Falkowski - Sanatorium Pałac na wodzie /1:29:50/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /1:29:57/.

Pan Bogusław Falkowski - Sanatorium Pałac na wodzie /1:30:04/.

W dyskusji zabierały głos osoby z publiczności, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane
z powodu wyłączonego mikrofonu.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:30:17/.

Pan Bogusław Falkowski - Sanatorium Pałac na wodzie /1:30:32/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:30:39/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:30:49/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:31:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:32:33/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:32:35/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:33:57/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /1:34:01/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:35:28/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:32/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:36:32/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:37:29/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent, Główny Księgowy PT „Necko” Sp. z o.o. /1:37:50/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:38:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:39:21/.

Pani  Katarzyna  Trochimowicz  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:40:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:40:44/.

Pan Wojciech Waszkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /1:41:16/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:41:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:41:41/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:43:27/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /1:43:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:59/.

Mieszkanka /1:44:48/.

W dyskusji zabierały głos osoby z publiczności, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane
z powodu wyłączonego mikrofonu.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /1:52:37/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej  /1:53:16/.

W dyskusji zabierały głos osoby z publiczności, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane
z powodu wyłączonego mikrofonu.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:57/.

W dyskusji zabierały głos osoby z publiczności, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane
z powodu wyłączonego mikrofonu.
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Mieszkanka /1:54:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:56:10/.

Mieszkanka /1:56:19/.

Mieszkanka /1:56:52/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej  /1:57:18/.

Mieszkanka /1:57:38/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej  /1:57:45/.

Mieszkanka /1:57:53/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej  /1:58:02/.

Mieszkanka /1:58:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:08/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:59:07/.

Mieszkanka /2:00:20/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:00:21/.

Pan Radny Józef Świątkowski /2:00:43/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /2:00:58/.

Pan Radny Józef Świątkowski /2:00:59/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /2:01:04/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej zgłosił  wniosek
o zakończenie  posiedzenia  i  umieszczenie  w  porządku  obrad  najbliższej  sesji  punktu
dotyczącego omówienia stanu realizacji inwestycji na terenie miasta Augustowa /2:01:23/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji  Rozwoju poparł  wniosek
Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej /2:01:58/.

Mieszkanka /2:02:10/.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /2:03:49/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki  /2:03:50/.
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Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /2:04:44/.

W dyskusji zabierały głos osoby z publiczności, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane
z powodu wyłączonego mikrofonu.

Pan Piotr Piłasiewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju /2:05:34/.

Protokołowała:    Zastępca Przewodniczącego Przewodnicząca
/Beata Filipow/

Komisji Rozwoju      Komisji Uzdrowiskowej

 Piotr Piłasiewicz Sylwia Bielawska

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


